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PETÄJÄVEDEN ERÄMIEHET RY.   MUISTIO 

KESÄKOKOUS 

17.8.2024 

 

 

Paikka Repolan kämppä 

Aika klo.13 alkaen 

 

1. Kesäkokouksen avaus 

a) Puheenjohtaja avasi kokouksen klo.13:04 

 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 

a) Puheenjohtajaksi ehdotettiin ja valittiin Mikko Jutila. 

Sihteeriksi Jaana Ahonen. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

a) Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi ehdotettiin ja 

valittiin Miika Reili ja Antti Rontti.  

 

4. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

a) Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

5. Työjärjestyksen hyväksyminen 

a) Työjärjestys hyväksyttiin ehdotetussa järjestyksessä.  

 

6. Metsästysajoista päättäminen kaudelle 2024/2025 

 

a) Hallitus esitti noudatettavaksi valtakunnallisia 

metsästysaikoja sekä joulurauhoitusta 24–25.12.2024 

väliselle ajalle. 

 

b) Hallituksen ehdotus hyväksyttiin.  
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7. Saaliskiintiöistä päättäminen 

 

a) Hallitus esitti, että jatketaan kaudelle 2023/2024 

määritetyillä kiintiöillä:  

 1kpl metso 

 3kpl teeri  

 5kpl pyy 

 

Vieraskortilla metsästävä 1 lintu/ kausi, ei metsoa. Vieraskortilla 

metsästävän saalista ei vähennetä isännän kiintiöstä.  

 

b) Hallituksen esitys herätti kannanottoja puolesta ja vastaan. 

Keskusteluun nousi riistakolmiolaskentojen tulokset, 

kantavaihtelut ja metsästyksen vaikutus kantoihin. Lisäksi 

tarkasteltiin edellisen kauden saalistilastoa 

metsäkanalintujen osalta.  Asiasta päädyttiin äänestämään ja 

äänin 18–3 hallituksen esitys hyväksyttiin.  

 

c) Kauden 2024–2025 saaliskiintiöt ovat: 

 1kpl metso 

 3kpl teeri  

 5kpl pyy 

 

Vieraskortilla metsästävä 1 lintu/ kausi, ei metsoa. Vieraskortilla 

metsästävän saalista ei vähennetä isännän kiintiöstä.  

 

d) Lisäksi pyydettiin erityistä malttia vesilintujen 

metsästykseen. 

 

 

8. Muut asiat 

 

a) Repolan kämpän kaasuhella on epävarma toiminnaltaan ja 

vaatii uusimista. Suunnitelmissa hankkia uusi vastaava tilalle. 

 

b) Huomiona, että maanvuokrasopimuksiin on tullut jonkin 

verran muutoksia, joten ajantasaiset alueet on hyvä tarkistaa 

ennen metsälle lähtöä.  

 

c) Mikko Jutila kertoi Simway hunting- simulaattorin olevan 

täydessä toiminnassa. Simulaattorilla voi ampua joko omalla 
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aseella tai yhteiskäytössä olevilla, simulaattoriin kuuluvilla 

aseilla. Ratoja löytyy sekä kivääri -, että haulikkoharjoitteluun 

200kpl erilaisia. Simulaattorille löytyy varauskalenteri 

Erämiesten nettivisuilta ja harjoittelu on maksutonta.  

 

Petäjävesi Elää – tapahtuman yhteydessä pidettiin 

simulaattorilla esittelyä kaikille kiinnostuneille ja tapahtuma 

saavutti suuren suosion.  

 

d) Varauskalenteria on toivottu myös Kiuasniemen 

haulikkoradalle ja Esa Viitala lupasi toteuttaa tämän. 

Kalenteri tulee löytymään Erämiesten nettisivuilta.  

 

 

9. Kokouksen päättäminen 

a) puheenjohtaja päätti kokouksen klo. 13:37 

 

 

 

Muistio on allekirjoitettu sähköisesti.  

Allekirjoittajat:  

Mikko Jutila, puheenjohtaja. 

Jaana Ahonen, sihteeri. 

Miika Reili, pöytäkirjantarkastaja. 

Antti Rontti, pöytäkirjantarkastaja. 

 

 

 


